
Postpensjonistene i Haugesundsregionen 

 

Referat fra styremøte 18.10.2021. 

Til stede: Øyvind Hegglund, Irene Myklebust, Liv d Hervik, Grete M Larsen, Asbjørn E. Nilsen, 

Edel M. Hagen 

Fravær: Rigmor Berg 

Saksliste: 
1. Fra samlingen for Landsstyre og Avdelingsledere 
2. Møtevirksomheten neste år 
3. Verving gjennomgang 
4. Forberedelse Årsmøte 
5. Økonomiansvarlig med resultat fra siste medlemstreff 
6. Eventuelt 

 

 

1. Landsstyre og Lederkonferanse 5. – 6.10.20 

Øyvind og Irene orienterte fra samlingen som hadde to viktige saker på gang – Idestorming 

utenforskap og dataopplæring for alle styrene. Etter at vi var et prøveopplærings prosjekt via 

zoom, samt 1 dag i Haugesund, ble det avgjort at alle styrene i Posten pensjonistforbund skal 

få 2 dagers opplæringskurs på stedet.  Det satses også på å få i gang datakurs for 

medlemmer. I det hele tatt blir dataopplæring prioritert neste år. 

 

2. Møter i 2022: 

Medlemsmøter neste år ble avtalt med følgende:  

10.februar Årsmøte, samt medlemsmøte 

10.mars Medlemstreff  

12. mai Medlemstreff 

9. juni  Medlemstreff ute i området (Utsira, Røvær, Skudeneshavn, Baroniet) 

9. september Medlemstreff 

13. Oktober Medlemstreff 

10. november Medlemstreff 

9. desember Julemøte 

Nytt styremøte er satt til 13.januar 2022 



3. Verving nye medlemmer 

Grete hadde med liste over de som kan være aktuelle medlemmer.  Lars hadde kommentert 

den først.  Denne ble gjennomgått av oss og Grete vil nå bearbeide dette. Godt jobba Grete. 

 

4. Årsmøteforberedelser 2021 

Årsoppgaven og regnskap (også revidert av revisorene) klar før styremøte torsdag 

13.01.2022  kl 11.00       Ansvar Irene og Liv 

Forslag og innkalling sendes ut i riktig tid (obs forslagsfrist) før årsmøte Ansvar Irene 

Melding til valgkomiteen sendes ut.       Ansvar Øyvind 

 

5. Økonomien 

Nytt navn på kasserer er nå Økonomiansvarlig. Økonomien er god. Det har ikke vært så mye i 

år på grunn av korona, men nå er vi i gang igjen. 

 

6.Eventuelt:  

* Asbjørn E Nilsen fikk i oppdrag å ta kontakt med Advokat Håkon Skimmeland for å høre om 

han ville ta på seg å informere oss om framtidsfullmakter enten 11.10 21 eller 10.03.22 

* Ved behandling av julemøte ble vi enige om å ta kr 300.- for medlemmer og kr 450.- for 

ikke medlemmer. 

* Vedtektene lokalt gjennomgås og rettes opp     Ansvar: Irene 

* Vi satser på å ta frem planene Naley hadde lagt og få han til å legge turen til Sørfylke i 

slutten av f.eks april. 

Ansvar: Turkomiteen 

 

 

Neste styremøte torsdag 13.01.2022 kl 11:00 

Irene Myklebust, referent 

 

 


